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Abstract (en)
The washing machine has an automatic opening mechanism for the drum door, mounted on a support connected to the housing door. The machine,
having a fixed housing (12) with an access door (14) surrounding a rotary drum (10) with a door (16), has a mechanism (38) for automatic unlocking
and opening of the drum door, mounted on the housing door or a retractable support on the housing door frame. The mechanism comprises an
actuator with a push rod (40) positioned radially relative to the drum and designed to press a button (28) on the first of the drum door's two shutters
(20a, 20b), releasing catches on the first shutter which engage with notches in the second.

Abstract (fr)
Dans un lave-linge à chargement déchargement par le dessus ou par le côté, l'ouverture de la porte (16) du tambour (10) est commandée
automatiquement par un actionneur de déverrouillage (38) monté sur la porte d'accès extérieure (14) ou sur un support escamotable apte à prendre
la place de cette porte, lorsqu'elle est ouverte. Les deux battants (20a,20b) de la porte (16) du tambour sont guidées, lors de leur ouverture, soit
par des rampes formées sur la porte d'accès extérieure (14) ou sur le support escamotable, soit par un mécanisme de guidage actif implanté sur le
cadre fixe (34) dans lequel est montée la porte d'accès extérieure (14). <IMAGE>
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